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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Az emberek kérdezték: miért nem segít a kormány a 
munkanélkülieken?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A közösségi média felületein arra kértem az embereket, hogy küldjék el nekem azokat a 
kérdéseiket, amelyekre szeretnének választ kapni a kormánytól. Az alább részletezett probléma és a 
hozzá kapcsolódó kérdés is egy választópolgártól érkezett, kérem, hogy ennek megfelelően 
törekedjen az érdemi válaszadásra! Köszönöm.

A koronavírus járvány következtében kialakuló gazdasági válsághelyzet során nagyon sok magyar 
ember veszítette el a munkáját. A kormányzati kommunikációt követve azt láthatjuk, hogy Önök a 
szavak szintjén kiállnak a nehéz helyzetbe került emberek és családok mellett, érdemi segítséget 
azonban nem nyújtanak.

Az LMP számos konkrét javaslattal fordult a kormány felé a járvány első, második és harmadik 
hullámának idején egyaránt. Az egyik ilyen javaslatunk az volt, hogy az álláskeresési járadék 
időtartamát 3 hónapról 9 hónapra kell változtatni, a juttatás mértékét pedig jelentősen emelni kell. A
kormány, hasonlóan a többi ellenzéki javaslathoz, érdemi tárgyalás és vita nélkül söpörte le az 
asztalról ezt is.

A következő kérdésekkel fordulok Önhöz:

Nagyon sokan olyan ember van ma Magyarországon, aki szeretne dolgozni / akar dolgozni, de azért
nincs munkahelye, mert a korlátozó intézkedések miatt nagyon sok ágazat válságba került. Miért 
nem látja be a kormány, hogy válsághelyzetben segíteni kell a megélhetését elveszítő embereknek? 

Az LMP frakciója február 17-én törvényjavaslatot nyújtott be az álláskeresési járadék 
időtartamának meghosszabbítása érdekében. A kormány támogatni fogja ezt a javaslatot? 



Amennyiben nem támogatják, miért nem? 

Várom válaszát!

Köszönettel,

Dr. Keresztes László Lóránt
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